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New World XII

Picture Description1)

A high-contrast, wide-angle view inside a multi-story architectural structure with numerous people visible
on different levels.

Analysis1)

This photograph captures the interior of a modern architectural marvel, likely a dome or atrium. The
stark contrast between light and shadow creates a dramatic effect, highlighting the intricate structure
and the multitude of people exploring the space. The high-key lighting washes out details in some
areas, while the silhouettes of figures in the foreground add depth and a sense of scale. The perspective
draws the eye upwards, emphasizing the soaring height and complexity of the building’s design. The
presence of signage indicates a public space, perhaps a museum or government building, inviting viewers
to contemplate the interplay between architecture, humanity, and exploration.
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001823 - New World XII

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 09/2013 10/2013 01/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 7560 px 4340 px 16

Ratio ca. 1.74 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Neue Welt XII

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A high-contrast, wide-angle view inside a multi-story architectural structure with numerous people visible on different levels.
    
    
      Eine kontrastreiche Weitwinkelaufnahme im Inneren einer mehrstöckigen architektonischen Struktur mit zahlreichen Personen auf verschiedenen Ebenen.
    
    
      This photograph captures the interior of a modern architectural marvel, likely a dome or atrium. The stark contrast between light and shadow creates a dramatic effect, highlighting the intricate structure and the multitude of people exploring the space. The high-key lighting washes out details in some areas, while the silhouettes of figures in the foreground add depth and a sense of scale. The perspective draws the eye upwards, emphasizing the soaring height and complexity of the building's design. The presence of signage indicates a public space, perhaps a museum or government building, inviting viewers to contemplate the interplay between architecture, humanity, and exploration.
    
    
      Diese Fotografie fängt das Innere eines modernen architektonischen Meisterwerks ein, wahrscheinlich eine Kuppel oder ein Atrium. Der starke Kontrast zwischen Licht und Schatten erzeugt einen dramatischen Effekt, der die komplizierte Struktur und die Vielzahl der Menschen, die den Raum erkunden, hervorhebt. Das High-Key-Licht verwischt Details in einigen Bereichen, während die Silhouetten der Figuren im Vordergrund Tiefe und ein Gefühl für die Größe verleihen. Die Perspektive lenkt den Blick nach oben und betont die schwindelerregende Höhe und Komplexität des Gebäudes. Das Vorhandensein von Beschilderungen deutet auf einen öffentlichen Raum hin, vielleicht ein Museum oder ein Regierungsgebäude, und lädt die Betrachter ein, über das Zusammenspiel von Architektur, Menschlichkeit und Erkundung nachzudenken.
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